

A General View of China & Chinese Course Schedule of Fall 2020

for Graduate Students (English Medium) Only

2020 秋季学期中国概况、第一外国语（汉语）课程表

（英文授课研究生）

- All Courses will start from Sep. 21, 2020 and go on till Jan. 8, 2021.

所有课程自 2020 年 9 月 21 日（第 2 周）开始授课, 2021 年 1 月 8 日（第 17 周）结束。

You can get 1.5 credits for each general course given in English and 3 credits for Chinese Course within one semester after passing the exams. 汉语课每周 4 学时, 修满一学期并通过考试即可获得 3 学分。英文讲授中国概况类通识课程每周 2 学时, 修满一学期并通过考试即可获得 1.5 学分。

- Please visit the website icourse.tongji.edu.cn for course registration and updated information. When there are less than 10 students in one class, the course will not be held this semester. 请登录 icourse.tongji.edu.cn 网站选课、查看最新的信息。当一门课选课人数不足 10 人时, 该课程本学期将停开。

- Attention:** Graduate students, who need credits of *A General View of China* (course number: 1900006/2900006) to get degree from Tongji University, should select 2 English courses at least on icourse.tongji.edu.cn, and meanwhile select the course *A General View of China* on 1.tongji.edu.cn.

特别提醒: 学位研究生应至少选择 2 门英文讲授通识类课程, 同时在教学管理信息系统 1.tongji.edu.cn 选择 *中国概况* (课号: 1900006/2900006), 否则将不能获得学位授予所需的相应学分。

星期 时间	Mon. 星期一	Tue. 星期二	Wed. 星期三	Thurs. 星期四
13:30~ 15:05				Chinese Course Class 汉语初级班 国交院 123
15:30~ 17:05	Sustainable Development in China 中国可持续发展 南楼 221	China's Socio-Economic Development 中国社会经济 南楼 321	Chinese Course Class 汉语初级班 国交院 123	Chinese History and Culture 中国历史与文化 南楼 310
			Introduction to Chinese Music and Songs 中国音乐与歌曲入门 南楼 317	Intercultural Communication 跨文化交际概论 北楼 210
				China's Foreign Affairs and International Relation 中国外交与国际关系 南楼 307
				Chinese Intellectual Property Protection 中国知识产权保护 南楼 315

请所有学位研究生到 1.tongji.edu.cn 系统内选修第一外国语（汉语）课程, 上课地点和时间以 1.tongji.edu.cn 系统公布为准, 不需要在 icourse 系统选课了。

All Graduate Students should select Chinese course on 1.tongji.edu.cn system, and please see 1 website to find more details about Chinese course time schedule, NO NEED select Chinese course on icourse system.

Course Registration Guide

(For icourse system Only)

2020-2021 学年第一学期 icourse 系统选课办法

➤ Courses registration

课程报名

- Please Log in <http://icourse.tongji.edu.cn/> to finish the courses registration.

请登陆 <http://icourse.tongji.edu.cn/> 进行课程报名。

- The login name is your **Student Number**.
用户名为学生学号。

- The original password is **Your Birthday(YYYYMMDD)**

原始密码为你的生日——年月日。

➤ Time of Courses registration (first round)

选课时间(第一轮)

- You can log in the course system **from Sep. 14 to Sep. 20, 2020**

登陆系统选课时间为：2020年9月14日——2020年9月20日

➤ Quitting or switching courses (second round)

退换课、补选课(第二轮)

- You still can select or cancel courses online by yourself till Oct.9, 2020.
(<http://icourse.tongji.edu.cn/>)

2020年10月9日前，你仍可自行登陆 [icourse 系统](#) 在线选课/退课。

➤ Transcripts

成绩单

- We will not present paper transcripts to the master students or doctor candidates of Tongji University, who will get a degree from Tongji University. Their grades will be input into 1.tongji.edu.cn. 学位研究生/双学位生成绩输入同济大学教学管理信息系统(1.tongji.edu.cn), 国交院不再单独出具成绩单;

- Exchange students can get their transcript from International School from Jan. 18 to Jan. 22, 2021.

交流生可以从国际文化交流学院获取成绩单。

时间为：2021年1月18日-22日

- **If you cannot apply for the course this semester, you may also register for the course next semester. But those who are not on the list were not allowed to attend the course this semester. 如果本学期没有选课成功, 可下学期继续选课。本期末选课成功, 不得参加课程学习。**

If there is any question, please contact: Mr. Wang Liyong,

2008wangliyong@tongji.edu.cn International school, Room 108.

成绩单获取有问题时, 请联系: 国际文化交流学院 108 办公室, 汪丽勇老师,

2008wangliyong@tongji.edu.cn